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Mødereferat Sørbyområdets Lokalråd 
Tirsdag d. 14/9 - 2021 kl. 18.30 i hallen 

 
Deltagere: 
Brian Køhler Bøstrupvej 1, Bøstrup, lindelyst@gmail.com , 60880864 
Poul Jørgen Larsen Kirkerupvej 86,  pjl@chsystem.dk, 20253720 
Orla Nielsen Overdrevsvej 4 Kirkerup, orlaandreasnielsen@gmail.com, 40280408 
Mogens Nellemann Kirkerupvej 44, m.nellemann@mail.dk, 23344996 
Bjarne Lauder Hvilebjergvej 1 Sørby, b.lauder@mail.tele.dk 21347903 
Henrik Hansen Fladholtevej 5, Fladholte, hha@sbf.dk, 40370936 
John Hviid Nielsen Toftevænget 18, Sørby, johnnielsen65@hotmail.com, 21763348 
 
Fraværende: 
Per Würfel Kirkerupvej 60, Kirkerup, kirkerupvej60@yahoo.dk, 40211773 
Lizzi Noye Sørby Parkvej 40, Sørby, lizzi@noye.dk, 58545322 
Jørgen Nielsen Sørby Parkvej 49, Sørby, jvn1959@gmail.com , 40184254 
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1. Godkendelse af dagsorden    

UDDYBENDE BESKRIVELSE BILAG 
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2. Godkendelse af referat    

UDDYBENDE BESKRIVELSE BILAG 
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Godkendt  
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3. Nyt fra venner og samarbejdspartnere orientering  15  

UDDYBENDE BESKRIVELSE BILAG  

   

 REFERAT  

 
Skovsgård mølle - videre engagement fra lokalrådets side: 
  
Status ved Henrik: 
Der er ikke sket yderligere siden mødet hvor Brian og Henrik deltog. 
Lokalrådet tager gerne fremover til inviterede møder men tager ikke initiativ. 
 
Fribus 2.1 

Fribussen kører – Ref. fra møde i følgegruppen 14/9 2021: 

Brian orienterede: 
Fribussen kører, og der er køreplan. Den bliver evalueret om en måned ved måling.  
 
Udbygningsplaner for Sørbyhallen: 
 
Status v Poul Jørgen 
Der er ikke yderligere fremdrift. Mange investeringer i Slagelse Kommune er udskudt. 
Udvidelse af hallen i Sørby er ikke blandt de udskudte projekter. Der er stadig afsat 1,5 mill 
til undersøgelser, og der er møder mellem initiativtagere og kommunen fortsat. 
 
Udstykning “Hvilebjerg”: 
 
Vejtilslutning til udstykningen er færdiggjort, afventer kommunen starter salg. 
 
Bosætningskampagne: 
 
Tilbud fra eksternt firma om en ”Sørby Film” 
Lokalrådet er interesseret. Brian kontakter ”Landsbyfilm.dk” for at høre nærmere. 
Evt. skal Sørby Marked event med i filmen.  
 
 
Parkering på omfartsvejen: 
JVN undersøger med politiet hvad reglerne er. 
Resultat: 
Udenfor tættere bebygget område er der ikke regler om parkering særligt for tunge 
køretøjer i Slagelse kommune. Det er muligt at se reglerne på Slagelse kommunes 
hjemmeside.   
Svaret på spørgsmålet er derfor ”ja – det er lovligt”. 
 
 
Beplantning ved kælkebakken: 
JVN undersøger hos kommune. 
Intet nyt fra Jørgen 
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Sct. Hans    

UDDYBENDE BESKRIVELSE BILAG 

Status  

REFERAT 

  
Vil idrætsforeningen gerne overtage Sct.Hans? 
Orla kontakter Henning for at få navn på initiativtager i idrætsforeningen og få opklaret 
om SIF overtager. 
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7. Økonomi. orientering Orla 5 

UDDYBENDE BESKRIVELSE BILAG 

  

REFERAT 

Orla har undersøgt betaling hos Dandomain. 
Vi er i tvivl om hvad det er vi får for pengene. 
Dette tages op næste gang sammen med Jørgen 
 

Balance og 
driftsregnskab for 
Sørbyområdets 
Lokalråd 2021     

     

Bankbeholdning pr. 01.01.2021   57.126,46 

Bankbeholdning pr. 06.07.2021   53.577,96 

     

     

INDTÆGTER     

Projekt formidlinger (indtægter)    

     Borgerne bestemmer   Rest 2019  
SIF  55.000,00 0,00  
Kirkerup/Fladholte  21.000,00 0,00  
Bøstrup  8.000,00 8.000,00  
Rosted  8.000,00 8.000,00  
Vollerup  8.000,00 35,19  
Overf. Fra Slagelse kommune  100.000,00 16.035,19  

     

     

Kommunalt forenings tilskud    



 
  Side 4 af 5 sider 

 

     

     

Indtægter i alt    0,00 

     

UDGIFTER     

     Domaine udgifter     

Dandomain 15.02.   360,00 

Dandomain 18.08.   667,50 

     

    Årsmødet     

Annonce VD     

Fortæring til mødet     

     

       Aktivitetsudgifter     

4 stormflag m/stander     

     

     

     

     

     

       Mødeudgifter     

Bestyrelsesmøde 18.03.   2.073,00 

Bestyrelsesmøde 14.06.   298,00 

Bestyrelsesmøde     

Bestyrelsesmøde     

Bestyrelsesmøde     

Bestyrelsesmøde     

     

       Bankudgifter     

Kontogebyr 31.03.   75,00 

Kontogebyr 30.06.   75,00 

Kontogebyr     

Kontogebyr     

     

Udgifter i alt    3.548,50 

     

Skyldige beløb     
Gæld til borgerne 

bestemmer    16.035,19 

Tilgodehavende     0,00 

Egenkapital    37.542,77 
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8. Årsmøde 2021 orientering alle 5 

UDDYBENDE BESKRIVELSE BILAG 

Hvornår og hvordan holder vi årsmøde ??  

Referat 

Brian efterlyser initiativer til fremdrift/fremtid i Lokalrådet, også indhold på årsmødet. 
Vi skal revitalisere Lokalrådet. Vi skal søge at blive en legitim og anerkendt samarbejdspartner 
som borgerne i højere grad henvender sig til. 
Vores dilemma tages op igen til næste møde. 
  
Planlægning af årsmødet 
Hvor hvert medlem kommer med 1-2 forslag næste gang, som kan interessere mindst 20 
borgere så meget, at de kommer af den grund og ikke pga af maden. 
 
En ide er at invitere en eller to fra den nye kommunalbestyrelse for at fortælle om deres 
holdning til Lokalt demokrati og reel medbestemmelse. (det er efter valget) 
 
En anden er at bruge penge på en aktuel foredragsholder. 
 
 
Vi skal have nye kræfter ind i Lokalrådet 
Der er sandsynlighed for at 3 -4 medlemmer stopper.  
Bjarne Lauder er stoppet 
Per er stoppet 
Lizzi er vi i tvivl om hun har meldt noget ud 
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7. Eventuelt orientering  5 

UDDYBENDE BESKRIVELSE BILAG 

  

REFERAT 

Henrik: 
Panzermuseet: Har søgt om 15 høj bakke. Det er nu afslået af ”Planklagenævnet” 
 
Præstegården er støjplaget fra vej 22: Vejdirektoratet er involveret, men der er mange som de 
prioriterer først. Det er hele den side af Hovedgaden som er plaget af støj. Lokalrådet vil 
kontakte kommunen for at høre om de kan hjælpe. 
Henrik kontakter kommunen på vegne af Lokalrådet. 
 

Driftstilskud: 
P.J. søger Sept 2021 
 

Næste møde er Onsdag d 17 Nov kl 17.30, eneste emne er Årsmødets 
planlægning. Derefter Julefrokost. 

 


